
 

 

 

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson (S) 

Under föregående mandatperiod lämnade vi sverigedemokrater in en motion, gällande 
implementering av ett detektionsverktyg i de kommunala datorerna, för att upptäcka eventuellt 
användande av barnpornografiskt innehåll. Motionen ansågs behandlad, då arbetet tydligen redan 
var igångsatt. Nu, några år senare, är fortfarande inte verktyget implementerat och senast jag 
frågade det dåvarande styret fick jag inget tydligt svar.   

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag nu åter igen samma fråga till det nya socialdemokratiska 
styret och Hanna Svensson samma fråga: 

Har du som Kommunstyrelsens ordförande, vetskap kring varför inget hänt eller varför detta viktiga 
arbete drar ut på tiden, då motionen trots allt ansågs behandlad? 

För Sverigedemokraterna Ekerö 

Jimmy Fors 

 


